
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 21. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 123
Er ministeren enig i, at årsagen til, at bredbåndsprojektet i København, som
nu får statsstøtte, ikke er, at der mangler en bæredygtig forretningsplan, som
muliggør en kommerciel udrulning af bredbånd uden støtte, men derimod, at
der mangler konkurrence til TDC/YouSee i området, og at der således i højere
grad er tale om et konkurrencesvigt, som normalt løses med regulering og ik-
ke med belønning i form at finansiel støtte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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